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Spørsmål til fylkesutvalg møtet  1 juni 2021
 
Herdla er et av de mest besøkte fritidsaktivitetsplaser i regionen. Her er det et stort golfmiljø, museum og flere
andre tilbud.
 
Herdla bro er smal og har kun et kjørefelt.  Dette skaper store problemer og trafikkfarlige situasjoner ved at biler
som treffes på broen må rygge, da det ikke er plass til å forsere. I sommersesongen og i helgene er dette blitt et
stort problem.
 
Dette kan løses ved at det settes opp trafikklys regulering. Er det mulig å finne en økonomisk løsning, eksempelvis
ved spleis sammen med kommunen og lokalt næringsliv?
Er fylkesordfører innstilt på å finne en løsning på dette allerede før kommende turistsesong?
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